
Nasjonalt nettverk for naturfagutdanning 

  

Referat fra styremøte fredag 14. desember 2007. 

Tilstede: Svein Hoff, Merete Økland, Stig Misund, Liv Oddrun Voll (referent) 

  

1.            Konferanser 

Stig Misund deltar på realfagskonferansen i Tromsø i februar 2008 

(Det har imidlertid vist seg at denne konferansen først blir arrangert i 2009) 

Svein Hoff deltar på nordisk konferanse på Island i juni 

Liv Oddrun Voll deltar på ASE-konferanse i Liverpool i januar 

  

Styremedlemmene skriver rapport fra konferansene og disse legges ut på nettsidene. 

  

  

2.            Lenker på nettsidene til aktuelle foredrag 

Svein legger ut lenker til aktuelle foredrag på nettsidene 

  

  

3.            Serie med omtale av programvare 

Styret lager en serie på nettsidene med omtale av aktuell programvare til bruk i 
undervisning. Svein starter med omtale av MindMap og Mathcad. 

Andre programmer som det kan være aktuelt å omtale på et senere tidspunkt er 
Supercomet, Crocodile Clips, Stellarium og Google Earth. 

  

  

4.            Undersøkelse om hva som foregår på skolene 

Svein ønsker å iverksette en undersøkelse om hvilke typer faglige aktiviteter som foregår 

i skolen (øvelser, nyskjerrigpermetode, etc..). Undersøkelsen avgrenses til f. eks. 4. og 
7. trinn.  



Svein utarbeider et spørreskjema og oppfordrer andre styremedlemmer til å delta. Styret 

vedtok å gjennomføre en slik undersøkelse i løpet av vårsemesteret.  

  

  

5.            Diskusjonsgrupper på nettet 

Merete initierer diskusjonsgrupper på nettet. Første tema initieres i løpet av januar. 

1. tema:           Hva gjør vi med spriket i faglig nivå på skolene 

2. tema:           Bruk av læringsstiler 

  

  

6.            Vårsamling 

Svein kontakter Jørn angående vårsamling for nettverkets medlemmer  

  

  

  

  


